
 Aanwezigheden 

 ●  Daan De Veuster 
 ●  Eline Peeters 
 ●  Els De Groof 
 ●  Geert Dieltiens 

 ●  Karen Scoliers 
 ●  Nicole Van Maroey 
 ●  Patrick Van Assche 
 ●  Peter De Boever 

 Agenda 

 1.  Goedkeuring verslag vorige vergadering. 

 Geen opmerkingen 

 2.  Verslag intern overleg mobiliteit (Els De Groof) 

 -  Er zullen werken uitgevoerd worden in de Andrélaan. 
 -  Er zijn meldingen dat het in de Andrélaan donker is voor fietsers. Er wordt oa een 

 extra licht gevraagd op de brug. Echter is er verlichting aanwezig op deze locatie 
 maar verder in de straat mag er wel extra licht voorzien worden. Dit zal bekeken 
 worden door de gemeente en mogelijk opgelost worden tegen de volgende 
 donkere periode. 

 -  In de Goudvinklaan waren er klachten over te snel verkeer. Politie heeft controle 
 uitgevoerd, maar er zijn geen overtredingen vastgesteld. Wel werd er vastgesteld 
 dat er veel passage is. 

 -  In de Kerklei, aan Sint-Rafaël wordt er bekeken of er op de parkeerplaats voor 
 bussen een tijdvenster voor het parkeren van (exclusief) schoolbussen moet 
 worden ingevoerd. 

 -  De slechte zichtbaarheid voor het oversteken van Sas 5, komende van Vaartlaan, 
 kant sas 6 (melding vorige vergadering), werd bekeken maar was niet duidelijk. 
 Dit is verduidelijkt en zal terug bekeken worden door de gemeente. 

 -  16 januari is er een vergadering van de externe klankbordgroep. 

 3.  Werken in de Handelslei en werken gelinkt aan deze werken. 

 -  Voorafgaand aan deze werken zullen er werken sluisvijfbaan uitgevoerd worden 
 om de doorstroming en de veiligheid te verbeteren. 

 -  Er komt nog overleg met de buurgemeente voor omleiding. Ook de positie van 
 voor signalisatie moet nog besproken en bepaald worden (oa met wegen en 
 verkeer). 

 -  De juiste timing van de werken zal bepaald worden na de coördinatie-meeting. 
 Volgens de huidige planning zal er 17 maart gestart worden. De werken zullen 8 



 maanden duren, maar er is wel een bonussysteem indien de aannemer vroeger 
 klaar is. 

 -  De aannemer moet nog formeel aangesteld worden. Een van de voorwaarden is 
 wel dat hij in maart met de werken kan starten. 

 -  Donkey deelfietsen, nieuwe locaties in de gemeente om de mobiliteit te 
 verbeteren. 

 4.  Mogelijke uitbreiding fietsenstalling Renlaan. 

 -  De fietsstalling in de Renlaan is te klein voor het aantal bus pendelaars die er 
 dagelijks gebruik van maken. Uitbreiden in de Renlaan is niet ideaal. Er wordt 
 bekeken of er een andere locatie in de buurt geschikter is om een grotere 
 fietsenstalling te plaatsen. 

 -  Er wordt gevraagd of de bushalte ook kan verplaatst worden als de fietsenstalling 
 ergens anders geplaatst wordt. 

 -  Er wordt gevraagd of het doodlopende stuk straat in de Hendrik Consciencelaan 
 een mogelijkheid is, maar het is niet ideaal om daar een fietsenstalling te plaatsen 
 tussen 2 huizen. 

 -  Andere ideeën of voorstellen zijn nog welkom. 

 5.  Voorstel Parallelweg (Patrick Van Assche) 

 -  Het idee om een soort ringweg aan te leggen is wel goed, maar er is veel twijfel 
 aan de haalbaarheid van dit project (kostprijs, door natuurgebied, hoe effectief zal 
 dit zijn?,...) 

 -  Om een idee te hebben hoe de gemeente hiertegenover staat zal Els dit idee 
 voorstellen op het intern overleg van de gemeente. 

 6.  Kruispunt aan ‘Coga’, is de oversteekplaats van het fietspad Coga naar eiland wel 
 of geen voorrang? (Varia vorige vergadering, Rik Jacobs)  

 -  Fieters hebben hier geen voorrang. Er staat een B1 (voorrang verlenen) aan de 
 kant ‘Coga’, op het eiland staat geen verkeersbord. De beschildering 
 (haaientanden en enkele streeplijk op straat) mag wel (opnieuw) aangebracht 
 worden voor meer duidelijkheid. 

 7.  Publicatie tekst van werkgroep verkeer in Brechts Nieuws voor een betere 
 bekendheid in de gemeente. 

 -  Komt op de redactie om te beslissen of dit mag gepubliceerd worden. 
 -  Els neemt contact met Tony Wouters voor de login van Facebook, zo kan deze 

 pagina ook terug gebruikt worden door de werkgroep verkeer. 



 8.  Varia 

 -  Peter De Boever: Vraagt of de vrachtwagensluis in de Brugstraat nog werkt? De 
 registratiepaal in de Betanielei is stuk. 

 -  Ballekesfeesten gaan dit jaar door op 7 september. Actie om de werkgroep 
 bekend te maken. Wie heeft het spandoek? Navragen bij Nathalie en Rik? 

 -  Nieuwe datums vergaderingen:  19 maart 2024 

 23 april 2024 enkel ballekesfeesten 

 18 juni 2024 

 17 september 2024 

 17 december 2024 




